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زمان قرعه کشی مرحله یک شانزدهم جام حذفی 
اعلام شد

مرحله  قرعه کشــی  زمان 
یک شــانزدهم نهایــی جام 
حذفــی )یادواره آزادســازی 
-۱۴۰۱ فصــل  خرمشــهر( 
۱۴۰۰ اعلام شــد. به گزارش 
فدراسیون  رســمی  ســایت 
فوتبال، قرعه کشی مرحله یک 
شــانزدهم نهایی جام حذفی )یادواره آزادسازی خرمشهر( فردا )چهارشنبه( ۱۰ 
آذر ســاعت ۱۴ در سالن روابط عمومی سازمان لیگ فوتبال ایران بدون حضور 
نمایندگان باشگاه های فوتبال برگزار می شود. مراسم قرعه کشی به صورت زنده 
از شبکه ورزش پخش خواهد شد. در این مرحله شانزده تیم صعود کرده از مرحله 
ســوم جام حذفی به همراه ۱۶ تیم لیگ برتری حضور دارند که حریفان خود را 

به قید قرعه خواهند شناخت.

ایراندوست 30 بازیکن را به اردو فرا خواند
فوتبال  ملــی  تیم  اردوی 
از روز پنجشــنبه ۱۱  بانوان 
آذرمــاه در مرکز ملی فوتبال 
آغاز می شود. به گزارش سایت 
رســمی فدراســیون فوتبال، 
اردوی آماده ســازی تیم ملی 
فوتبــال بانــوان از ۱۱ تا ۱7 
آذرمــاه در مرکز ملی فوتبال 
برگزار می شود. برهمین اساس مریم ایراندوست، سرمربی تیم ملی فوتبال بانوان 

اسامی بازیکنان دعوت شده را به شرح زیر اعلام کرد:
زهرا قنبری، زهرا ســربالی، بهناز طاهرخانی، نگین زندی، سمانه چهکندی، 
ملیکا محمدی، رقیه جلال نسب، ملیکا متولی، عارفه سیدکاظمی، فاطمه امینه 

برازجانی، افسانه چترنور و مهدیه مولایی – کرمان
طوبی القاصی - تهران

زهره کودایی، هانیه علیمردانی، الهام فرهمند، فاطمه مردانی، ســارا ظهرابی 
نیا،  هاجر دباغــی ، فاطمه عادلی، مرضیه نیکخواه، مرضیه فیضی و ثنا صادقی 

– اصفهان
غزاله بنی طالبی، زهره جلالی – کردستان

یاسمن فرمانی – اردبیل
سارا قمی، زهرا معصومی – البرز
مونا ثریابین، هادیه کر – گیلان

گفتنی است، بازیکنان دعوت شده باید عصر روز پنجشنبه ۱۱ آذرماه خود را 
در هتل آکادمی ملی فوتبال به کادر فنی معرفی کنند.

تغییر در زمان برگزاری لیگ قهرمانان آسیا 
آغاز مسابقات همزمان با اروپا

آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
از ســال آینده،  اعلام کــرد 
مســابقات لیگ قهرمان قاره 
کهــن از پاییز آغاز و در فصل 
بهار به اتمام می رسد. تغییری 
که به سود باشگاه های ایرانی 

خواهد بود.
بنابر اعــلام AFC؛ لیگ 
قهرمانان آســیا از ســال آینده همزمان با لیگ قهرمانان اروپا برگزار می شــود. 
مسابقات از فصل پاییز آغاز و در بهار به اتمام می رسد. در سال های گذشته زمان 
برگزاری لیگ قهرمانان آسیا کاملا به سود کشورهای شرق قاره کهن بود و همین 
امر اعتراض کشــورهای غرب آسیا را به همراه داشت. زمان بندی جدید کاملا به 
سود ایران و دیگر کشورهای غرب آسیا است که موجب می شود باشگاه های آنان 
در کوران مســابقات و با آمادگی در لیگ قهرمانان آســیا حاضر شوند. در لیگ 
قهرمانان آسیا، الهلال عربستان با چهار قهرمانی پرافتخارترین تیم است و پوهانگ 

کره جنوبی با سه قهرمانی در رتبه بعدی قرار دارد.

حکم محرومیت ۲ ملی پوش پیشین والیبال صادر شد
۲ بازیکن پیشین تیم ملی 
والیبال ایران به دلیل درگیری 
در هفتــه گذشــته لیگ برتر 
محروم شدند. به گزارش ایرنا، 
در ست پنجم مسابقه تیم های 
پیکان و شــهرداری ارومیه در 
هفته نهم لیــگ برتر والیبال، 
آرمین تشکری و عادل غلامی 
با یکدیگر درگیری لفظی و فیزیکی داشتند. پس از پایان آن مسابقه، سازمان لیگ 
هر ۲ بازیکن را تا زمان برگزاری جلسه کمیته انضباطی محروم کرد. جلسه کمیته 
انضباطی فدراسیون والیبال برای رسیدگی به این پرونده، دیروز )دوشنبه( برگزار 
شد. بر اساس اعلام فدراسیون، غلامی که در تیم شهرداری ارومیه بازی می کند به 
یک جلسه محرومیت و پرداخت ۱۰ میلیون تومان جریمه نقدی و تشکری بازیکن 
پیکان به ۲ جلســه محرومیت و پرداخت ۱۵ میلیون تومان جریمه نقدی محکوم 
شد. یک جلسه محرومیت هر ۲ بازیکن در هفته دهم لیگ سپری شد. تشکری در 
هفته یازدهم مسابقات نیز نمی تواند پیکان را در بازی با پاس گرگان همراهی کند 
اما غلامی مشــکلی برای حضور در ترکیب شهرداری ارومیه در دیدار با شهرداری 

ورامین ندارد. هفته یازدهم لیگ برتر والیبال امروز برگزار می شود.

برپایی کلینیک شبانه روزی پزشکی ورزشی در بحرین  
فدراسیون پزشکی ورزشی 
در  روزی  کلینیــک شــبانه 
پاراآسیایی  بازی های  دهکده 
جوانان برپا کــرد. به گزارش 
ســیما،  و  صدا  خبرگــزاری 
جوانان  پاراآسیایی  بازی های 
در شــرایطی ۱۱ تــا ۱۵ آذر 
در بحرین برگزار می شــود که کلینیک شبانه روزی فدراسیون پزشکی ورزشی 
برای ارائه خدمات به کاروان کشــورمان در محل دهکده بازی ها برپا شــد. لاله 
حاکمی نایب رئیس بانوان فدراسیون پزشکی ورزشی همراه با صدرالدین آقاخانی 
و فاطمه ایزک جمالی، گروه پزشکی اعزامی فدراسیون پزشکی ورزشی را تشکیل 
می دهند. فدراســیون پزشکی ورزشی در رویداد های بین المللی بزرگ، پیش از 
اعزام، حین برگزاری و پس از پایان بازی ها خدمات پزشــکی به ورزشکاران ارائه 

می دهد. برای کاروان اعزامی به بازی ها پرونده سلامت تشکیل شده است.

برگزاری المپیک ۲0۲۱ ناشنوایان در برزیل قطعی شد  
برگزاری بیست و چهارمین 
تابســتانی  المپیــک  دوره 
ناشنوایان در برزیل در چهل 
و هشتمین کنگره فدراسیون 
جهانی ناشنوایان تصویب شد 
صدا  خبرگــزاری  گزارش  به 
و ســیما؛ در پایــان دومین 
روز کنگــره و تصمیم گیری 
پیرامون برگزاری المپیک ناشنوایان در برزیل مصوب شد بیست و چهارمین دوره 
مسابقات المپیک تابستانی ناشنوایان اردیبهشت ۱۴۰۱ در برزیل برگزار و کاروان 

ورزشی ناشنوایان ایران، با کاروان کیفی در این مسابقات حضور خواهد یافت.
در چهل و هشــتمین کنگره سالیانه فدراســیون جهانی ناشنوایان در لوزان 
سوئیس، پرازولو به عنوان رئیس فدراسیون جهانی ناشنوایان ICSD انتخاب شد.

لازم به ذکر اســت؛ آقای مهران تیشــه گران رئیس فدراسیون ناشنوایان به 
همراه محمد پرگر رئیس کنفدراســیون ورزش های ناشنوایان آسیا و اقیانوسیه، 
مســعود فراهانی نایب رئیس آقایان و ســید یوسف موســوی نسب مشاور امور 

بین الملل در این کنگره حضور دارند.

اخبار کوتاه

سالهاســت توجه به ورزش های عمومی و 
همگانی در دستور کار بسیاری از کشورهای 
دنیا قــرار گرفته و دولتها ســعی می کنند با 
راهکارهای جدید، اقشــار مختلف جامعه را 
به ســمت و سوی ورزش ســوق دهند و انرا 
در راستای توسعه پایدار کشورشان دانسته و 
اینکه با این سیاست، نه تنها نشاط و سلامتی 
را برای جامعه به ارمغان آورده و از بیماریهای 
مختلف جســمی و روحی افراد پیشــگیری 
می کنند، بلکه در کنترل مســائل اجتماعی و 
سیاســی و حتی مسائل غیر اخلاقی و بزه در 

جامعه بسیار حائز اهمیت است.
در کشــور ما با اینکه رهبر انقلاب تاکید 
و توصیه هــای فراوانــی در خصــوص توجه 
بــه ورزشــهای عمومی داشــته و دارند ولی 
متاســفانه متولی اصلی ان مشخص نیست و 
همین عدم سیاســت واحد در این خصوص 
عامل مشــکلات بسیاری شــده که حاشیه 
را پررنــگ تر از متن کــرده و در ذیل به ان 
اشاره می شــود. داعیه توسعه ورزش عمومی  
شــاید شامل ســه ضلع یک مثلث  از جمله 
وزارت ورزش به عنوان مرجع بالادســتی، از 
طریق معاونت ورزش همگانی و اداره کل ان 
و ادارات کل اســتانها از یک سو، فدراسیون 
ورزشــهای همگانی از ســوی دیگر، و نهایتا 
شهرداریهای سراســر کشور و خصوصا کلان 
شــهرها بعنوان ضلع سوم، همه دایه مهربانتر 
از مادر برای ان هســتند، در این رابطه گاهی 
بسیار فعال و گاهی بســیار منفعل، گاهی با 
هماهنگــی دو ضلع دیگــر و گاه در تضاد با 
هم عمــل می کنند، و این ناهماهنگی و عدم 
وجود یک رویه مشخص باعث شده جمعیت 

هدف که از کودک ۲ ســاله تا اشخاص بسیار 
مسن را شامل می شــود، حضور بسیار بسیار 
کم رنگی داشــته باشــد و بر اساس آمارهای 
وزارت بهداشــت و وزارت ورزش، شاهد عدم 
فعالیتهــای بدنــی، چاقی و کــم تحرکی و 
متاســفانه گرایش بیش از حد تصور جامعه 
به ســیگار و قلیان و تا حــدودی مواد مخدر 
خصوصا در قشــر جوان و نوجوان و بصورت 
ویژه در بانوان باشیم. اینک سوال اینست کدام 
ضلع از مثلث ترسیمی متولی و مجری اصلی 
سیاستگذاری ورزشهای عمومی و همگانی در 

کشور اســت؟ طیف وزارت ورزش که خود را 
ناظر بر سیاســتها می داند، شهرداریها هم که 
گاهی به بازی گرفته می شــوند و گاهی نه، و 
شرایط آنها در راستای توسعه ورزش عمومی 
شــهر خود بســیار متفاوت و متغیر است، و 
نهایتا فدراســیون ورزشهای همگانی می ماند 
که قاعدتا در کشور ما این مسئولیت را عهده 
دار است. ولی اینجا سوال دوم مطرح است که 
فدراســیون از زمان تاسیس تاکنون توانسته 
رضایت نســبی جامعه را با جذب حداکثری 
جلب نماید ؟ جواب متاســفانه منفی است، 

زمانی فدراسیون بر این نکته متمرکز بود که 
جمعه ها در یک شــهر، بــا پراید و دوچرخه، 
جمعیت را جمع و هر هفته به فکر رکوردزنی 
حضور بیشتر مردم باشد، یعنی فقط ظاهر ان 
و کمیــت، و یعنی بی توجه به اصل و ماهیت 

ورزشهای عمومی و کیفیت آن و...
در فدراســیون فعلی هم فقــط یک چیز 
مغفول است و ان خود ورزش است ! ولی بزرگ 
و بزرگتر کردن تشــکیلات و ســازمان اداری 
فدراســیون ! تعریف ماموریت های جدید ولی 
بی بهره که هیچ ربطی به توســعه ورزش های 

همگانــی ندارد! تبلیــغ برای فدراســیون و 
ادمهــای ان و نــه خود ورزش عمومی ! ســر 
دادن شــعارهای زیبا ولی بدون عمل! بطوری 
که جامعه هدف به قشــری خاص و بســیار 
ناچیز محدود شده است، سیاستگذاری برای 
برپایی کلاسهای مربیگری بی خاصیت و فقط 
مدرک گرایی ! بطوری که کم کم امار مربیان 
اینچنینی از ورزشــکاران فعال بیشتر خواهد 
شد، تکریم هر کس که برای فدراسیون به به و 
چه چه کند و حذف کسانی که بر اساس تعهد 
و تخصص کوچکترین انتقادی را داشته باشند 
! و موارد دیگر که در دستور کار فدراسیون و 
ارکان ان قرار گرفته است. البته ناگفته نماند 
که هیاتهای استانی و شهرستانی، با اینکه در 
محاصره ســه ضلع مثلث ورزشهای همگانی 
هستند ولی اکثرا در حد بضاعت ناچیز خود، 
یاری دهنــده ورزش عمومی و علاقمندان ان 
بوده و هستند. خلاصه این شرایط تا حدودی 
وضــع امروز ورزشــهای عمومــی و همگانی 
کشــور اســت که می باید با رفع مشکلات و 
اجازه فعالیت به افراد توان مند و مجرب، زیر 
بنای ورزش کشــور در کلیه سطوح باشد. به 
همین دلایل وزیــر محترم ورزش که خود از 
افراد خبره ورزش هســتند شخصا می بایست 
هرچــه زودتر تدبیر خاصی اندیشــه کنند و 
یک بار برای همیشه تکلیف سیاستهای کلی 
ورزشــهای عمومی و همگانی کشور مشخص 
شود و وجاهت قانونی پیدا کند تا هم در این 
دوره و هم در اینده چراغی باشد برای بالندگی 

ورزش کشور.
*کارشناس ارشد ورزش و رسانه 
)مردم سالاری(

ســرمربی سابق تیم ملی فوتســال ایران درباره شرایط 
تیم های ملی به نکاتی اشاره کرد.

به گزارش گروه ورزشــی مردم سالاری، حسین شمس 
گفت: عدم نتیجه گیری تیم ملی فوتســال در جام جهانی 
لیتوانــی موجب نارضایتی گســترده از شــرایط تیم ملی 
فوتسال شــد و این نارضایتی با مشخص نشدن سرپرست 
کمیته فوتسال ادامه داشت تا اینکه پس از نزدیک به 3 ماه، 
سرپرســت کمیته فوتسال به تازگی منصوب شد. در واقع 
چند ماه از برنامه های فوتسال آسیا و جهان عقب ماندیم. 
از طرفی مســابقات کافا که احتمالا ایران میزبانش خواهد 
بود را در پیش داریم، در حالی که تکلیف تیم ملی جوانان 
هنوز مشــخص نیست و به نظرم صانعی و همکارانش باید 
هر چه ســریعتر کار را شروع کنند تا قهرمانی این رقابتها 

را کسب کنیم.
وی در خصــوص برنامه های آتی تیم ملی بزرگســالان 
گفت: انجام بازی دوســتانه با ایتالیا در تقویم قرار گرفته 
است و کمیته فوتسال باید سریعا تکلیف کادرفنی تیم ملی 
را مشــخص کند. مسابقات مقدماتی جام ملتهای فوتسال 
آســیا نیز در پیش اســت و مثل برق و باد این چهار، پنج 
ماه می گذرد و اگر سســتی کنیم با مشکل مواجه خواهیم 
شد. از طرفی باید به شرایط سایر تیم ها نیم نگاهی داشته 

باشــیم، مثلا تیم ملی تاجیکســتان که همیشــه در دور 
مقدماتی با ما همگروه اســت با ۱۰، ۱۵ ایرانی که به لیگ 
خودش برده به تازگی یک لیگ قوی را پشت سر گذاشته 
اســت. معتقدم که تاجیکستان به زودی از قدرتهای آسیا 

خواهد بود.
سرمربی ســابق تیم ملی فوتسال ایران افزود: باید تیم 
جدیدی با اســتفاده از بازیکنان جوان بسازیم و کارش را 
شروع کنیم. ضمن اینکه نوامبر سال آینده مسابقات داخل 
ســالن آسیا در تایلند برگزار می شود و باید تصمیم گرفته 
شــود که با چه تیمی در این مســابقات شرکت می کنیم. 
در کل کار بســیار سخت است و اصولی و همکارانش باید 

سریع تر آب رفته را به جوی بازگردانند.
شمس با اشــاره به خطر تعلیق پیش روی فوتبال ایران 
گفت: اصلا نمی توانم درک کنم چرا در تصویب اساسنامه 
تا این حد تعلل می شود. این یک کار ملی است که مجلس 
شــورای اسلامی باید خیلی سریع نســبت به تصویب آن 

اقدام کند، اما اینکه چرا تعلل شده بر من پوشیده است.
وی ادامه داد: از دست رفتن زمان در تصویب اساسنامه 
بســیار خطرناک شده اســت و اگر تا اســفندماه نتوانیم 
اساســنامه را مصوب و به فیفا اعــلام کنیم، آش همان و 
تعلیــق دوباره همان. اکنون مجلس بهترین فرصت را دارد 

تــا علاقه خود به ورزش و فوتبال را به صورت عملی ثابت 
کند. لازم است همه نمایندگانی که در حوزه های انتخاباتی 
خود درباره فوتبال، فوتســال و فوتبال ساحلی اظهار نظر 
می کنند با مصوب کردن اساسنامه ضمن اثبات علاقه خود 

به فوتبال، ایــن دغدغه بزرگ جامعه فوتبال را رفع کنند. 
در نهایت فکر می کنم که دولتمردان و نمایندگان مجلس 
با درک شرایط موجود بهترین تصمیم را خواهند گرفت و 

با رای قاطع اساسنامه را تصویب خواهند کرد.

ســخنگوی فدراســیون دوچرخه ســواری نســبت به 
انتقادات در مورد نفرات دعوت شده به اردوی تیم ملی و 
گرفتن پول  از رکابزنان برای انجام تست ورود به تیم ملی 

توضیحاتی ارائه داد.  
محمود وفایی، ســخنگوی فدراسیون دوچرخه سواری 
در گفت وگو با ایسنا درباره انتقاد دوچرخه سواران نسبت 
به دعــوت تنها هفت نفر به اردوی تیم ملی بزرگســالان 
جاده و اینکه ۱۰ نفر اول رنکینگ دعوت نشده اند، تصریح 
کرد: چه کســی گفته که قرار بــوده ۱۰ نفر اول رنکینگ 

را دعوت کنیم؟ 
وقتی سقف اعزام ما به رویدادها سه نفر است چرا باید 
۱۰ نفر را به اردو دعوت کنیم؟ اگر کســی این اعتراض را 
دارد که فرد پشت سر او در رنکینگ، به اردو دعوت شده 
به ما اعلام کند و اگر چنین اتفاقی افتاده باشــد، او را به 
اردو دعوت خواهیم کرد ولی اینکه بگوید نفر ششــم بوده 
اما پنج نفر  اول به اردو  دعوت شــده اند منطقی نیست.  
مــا نفر ضعیف تری دعوت نکردیم و نگفته ایم که ۱۰ نفر 

اول رنکینگ دعوت می شوند. 
او ادامــه داد: البتــه بایــد این را در نظــر بگیریم که 
رنکینگ ما به بلوغ کافی نرســیده است و از این رو شاید 
تعداد کمی از ورزشکاران خوب که به دلایل مصدومیت یا 
موارد دیگر نتوانستند عملکرد خودشان را داشته باشند و 

در این اردو دعوت نشــده اند، دعوت شوند تا از آنها تست 
گرفته و شرایطشان بررسی شود. این کار با توجه ضرورت، 
شــاید اتفاق بیفتد. ما  واقعا فرصت کمی داریم و اصلا فکر 
نمی کردیم که قهرمانی آســیا در اسفند برگزار شود و کلا 

برنامه های تدارکاتی تیم ملی تغییر کرد.
وفایــی در مورد اینکــه دوچرخه ســواران در مکانیزم 
شــانس مجدد برای ورود به اردوی تیــم ملی باید مبلغ 
۵۰۰ هزار تومان بابت آنالیز تست ها در هر مرحله پرداخت 
کنند و در فضای مجازی این بحث عنوان شــده که ورود 
به تیم ملی پولی شــده است، تاکید کرد: فدراسیون هنوز 
به صورت رســمی چیزی در مورد سازوکار تست ها اعلام 
نکرده اســت و تنها  مطلبی که از سوی فدراسیون اعلام 

می شود، رسمیت دارد.
 قرار است اصلاحی در ساز و کار تست ها ایجاد کنیم و 
سپس آن را به طور رسمی اعلام کنیم. ساز و کار گرفتن 
تست ها به فدراسیون مربوط می شود و برنامه ای هم برای 

گرفتن هزینه نداریم.
او در مــورد  نام علیرضا حقی در بین اعضای کادرفنی 
اردوی تیم ملی دوچرخه ســواری استقامت در قشم گفت: 
اردوی نیمه استقامت در رشت برگزار می شود و حقی در 
خواست کرد ابتدا با آنها تمرین کند سپس به اردوی تیم 
ملی در قشــم اضافه می شود و  در این مدت زینلی مربی 

تیم ملی با ملی پوشان است.  سخنگوی فدراسیون درباره 
علــت  غیبت برخی اعضای کمیته فنی در جلســه تاکید 
کرد: مجید ناصری ایران نیســت، آقایان چایچی، روزبهانه 

و میزبانی اعلام کردند به دلیل کاری که برایشــان پیش 
آمده و مشکلات شخصی  نمی توانند شرکت کنند اما بقیه 

اعضا حضور داشتند.

ورزش های عمومی و همگانی شعار یا عمل؟؟؟
علی بدیع

برای مجلس بهترین فرصت است تا علاقه خود به ورزش و فوتبال را ثابت کند

شمس: تعلل در تصویب اساسنامه فدراسیون فوتبال را درک نمی کنم

واکنش فدراسیون دوچرخه سواری به پولی شدن ورود به تیم ملی!

باشگاه پرسپولیس اعلام کرد که با توجه به مصوبه هیات 
مدیره، بنابر پیگیری های سرپرســت باشــگاه و به استناد 
تصمیم های اخذ شده در جلسات با فدراسیون، سازمان لیگ 
و وزارت ورزش، بــر حق خود در ارتباط با در اختیار گرفتن 

تبلیغات محیطی بازی های خانگی اصرار دارد. 
 به نقل از رسانه رســمی باشگاه پرسپولیس، در ارتباط 
با شائبه هایی که درباره موضع باشگاه پرسپولیس نسبت به 
تبلیغات محیطی وجود دارد، موکدا اعلام می گردد؛ باشگاه 

پرسپولیس هیچ تغییری در خواسته ها و مواضع خود نداشته 
است. خواسته و موضع باشگاه پرسپولیس نیز در اظهارات و 

اطلاعیه های قبلی به روشنی بیان شده است.
باشگاه پرسپولیس، در راستای برنامه های اقتصادی خود 
برای ایجاد درآمدهای پایدار و براساس مصوبه هیات مدیره 
خواهان بــه عهده گرفتن تبلیغات محیطــی در بازی های 
خانگی شــد و پیگیری این موضوع اتفاقا مورد پشــتیبانی 
وزارت ورزش و جوانــان بوده اســت. در این طرح منافع و 
افزایش درآمد برای باشگاه پرسپولیس، لیگ و در واقع برای 
همه باشــگاه ها دیده شده است. مسایل نیز در هماهنگی با 
سازمان لیگ، فدراســیون فوتبال و وزارت ورزش و جوانان 
پیش رفت که در قالب صورت جلســات، نمود پیدا کرد. باز 
هم تاکید می کنیم به هیچ وجه تغییر موضعی در کار نیست. 
این زاییده ذهن های بیمار اســت که به دنبال ارایه خوراک 
خبری نادرســت به رسانه ها و هواداران پرسپولیس است تا 
از این طریق اهداف خود علیه پرســپولیس را اجرا کنند. ما 
اصرار بر استفاده از این حق داریم. در هیچ گفتگو و جلسه ای 
هم از ســوی پرسپولیس اعلام نشد که تبلیغات محیطی را 
نمی خواهیم. در مورد بازی روز دوشنبه، با توجه به شرایط 
خاصی که پیش آمد و بخشی از آن اصلا در کنترل و اختیار 
باشــگاه نبود، برای این که تبعات موضوع به تیم و شرایط 

آن لطمه وارد نســازد، باید تصمیم گیری می کردیم. همان 
تاخیری که پیش آمد هم به صلاح تیم نبود و نباید فراموش 
کنیم که در آســتانه دربی قرار داریــم و تیم نباید درگیر 
اختلاف نظرهایی بین سایر بخش ها می شد. ضمن این که 

مهم بود وقفه ای در روند پیروزی تیم حادث نشود.
همچنین در این ارتباط به اطلاع می رساند؛ طبق جلساتی 
که برگزار شد، مقرر گردیده بود که از محل اجرای تبلیغات 
محیطی توسط باشگاه در ورزشگاه آزادی، 3۰ درصد درآمد 
به سازمان لیگ و ده درصد درآمد به شرکت توسعه و تجهیز 
اختصاص یابد. ۶۰ درصد مابقی هم برای باشــگاه باشد. در 
واقع توافق به صورت درصدی بود. این که ســایر باشگاه ها، 
خارج از جلســات مشــترک و توافق های رســمی، قول و 

قرارهایی دیگری داشته اند، برای ما اهمیت ندارد.
آن چه در جلسات متفق القول پذیرفته شد، همان است 
که اعلام کردیم و طبق همان صورت جلسه پیش می رویم و 
عمل می کنیم. حالا در این میان کسی زیاده خواهی کند یا 
دنبال مسایل دیگری باشد، باشگاه پرسپولیس مخالفت خود 
را نسبت به آن اعلام می کند. ممکن است اختلاف نظرهایی 
وجود داشته باشــد اما به جای اینکه خیلی از مسایل را به 
رسانه بکشانیم و ذهن هوادار را مشوش کنیم می شود آن را 

با مذاکره و تعامل حل کرد.

باشگاه پرسپولیس: 

تبلیغات محیطی را می خواهیم و کاری به قول  و قرار باشگاه های دیگر نداریم


